
Referat styremøte 4 2022 
 

Dato: 19. april 2022 

Sted: Teams 

Deltakelse: Vidar Larsen, Marius Skaar, Kjetil Wiik, Anders Crook og Tor Gjerrestad (Vara) 

Frafall: Roar Inge Døving forhåndsmeldt frafall. 

 

Sak 4.1 2022 Formalia 
Referent: Erik Skarbøvik 
Diskutert nødvendighet av Klubbhåndbok og Økonomihåndbok. Årshjul, visjon og 
andre momenter vil være nyttig for sittende styre og potensielt kommende styrer. 
Vedtektene ble også diskutert. 
Vedtak:  

- Erik lager et førsteutkast på klubbhåndbok som går på rundgang før neste 
styremøte. 

- Avventer produksjon av økonomihåndbok ettersom dette virker mer 
passende for større idrettslag. Inkluderer nødvendige prosedyrer i 
Klubbhåndbok. 

Sak 4.2 2022 Finansiell situasjon 
Ingen endring på bankkontoene siden forrige styremøte. Muligheter til å skaffe 
inntekter til klubben ble diskutert. Vervekampanje i Grasrotandelen ble diskutert 
med potensielt trekning av tandemtur(er) til alle som er bidragsyter. 
Vedtak:  

- Alle styremedlemmene gjør litt arbeid for å finne noen alternative legater 
eller lignende å søke på til neste styremøte. 

- Vidar lager et forslag til markedsføring av Grasrotandelen til klubben med 
trekning av tandemtur. 

Sak 4.3 2022 Styremøter 
Forslag til styremøter ut året diskutert og satt 
Vedtak: 

- 18. mai 
- 27. juni 
- 22. august 
- 19. september 
- 14. november 

Sak 4.4 2022 Ny nødskjermpakkedag 
Orientering om nødskjermpakkedag nummer to i Søvika 27. april. Dato diskutert 
på Facebook mellom styremøtene. 

Sak 4.5 2022 Eventer 
Det ble diskutert videre en organisert flyhelg i Valldal 12-14. august. Dato passet 
mtp øvrige eventer. Praktiske aspekter som båt på vannet, pp2-landing, transport 
til start og lokasjon ble diskutert, men ikke konkludert. Flere medlemmer har 
tilknytning til Valldal og bør oppfordres til å komme med innspill og involvere seg. 
Vedtak:  

- Kjetil sjekker overnattingsplass. 
Sak 4.6 2022 Kurs 

Elever kjøper eller leaser utstyr selv ble diskutert som en potensiell løsning. Eie 
kursutstyr kan også medføre en del arbeid i vedlikehold etc. 



Ansvar for kurs ble diskutert. Det ble belyst at ikke bare instruktør skal ha ansvaret 
for gjennomføring. 
Vår- vs høst-kurs ble diskutert. 
Vedtak: Ingen vedtak. Diskusjon rundt praktiske aspekter tas opp igjen neste 
styremøte. 

Sak 4.7 2022 Eventuelt 
- Internettside. Referater blir lastet opp under medlemmer. Layout kan 

forbedres. 
Vedtak:  

o Vidar og Marius ser på potensielle forbedringer 
  

 


